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 القصّار رئيساً فخرياً لتحالف الأمم المتحدة لطريق الحرير

يس الرئيس الفخري لإتحاد الغرف العربية ورئ (UNIDO) منحت منظمة الأمم المتحدة للتنمية الصناعية

لطريق  الرئيس الفخري لتحالف الأمم المتحدةمجموعة فرنسَبنك الوزير السابق عدنان القصّار لقب 

، وذلك بحضور مستشار رئيس مجلس وزراء (MCSR Cities Alliance) الحرير القارية والبحرية

  .مملكة البحرين صاحب السمو الشيخسلمان بن خليفة آل خليفة

ي" اللذان ر الدولجاء ذلك خلال حفل إفتتاح مؤتمري "إستثمر في البحرين" و "ريادة الأعمال والاستثما

فة نظمّهما يونيدو ووزارة الصناعة والتجارة والسياحة وإتحاد غرف دول مجلس التعاون الخليجي وغر

، والذي شارك فيه مجموعة كبيرة 7132تشرين الثاني  3 –تشرين الأول  13البحرين في المنامة يومي 

ةل العربية الأخرى ودول أجنبيمن كبار القيادات الرسمية والاقتصادية من مملكة البحرين والدو .  

ط وأوضح المدير العام لليونيدو لي يونغ أن المنظمة إختارت القصّار وحده عن منطقة الشرق الأوس

المتواصلة وشمال إفريقيا لمنحه هذا اللقب والتقدير العالمي، وذلك بالنظر إلىمساهماته وأدواره الكبيرة و

، وأيضا  عربي والدولي وعلى صعيد العمل الاقتصادي عموما  على صعيد تدعيم مساهمة القطاع الخاص ال

مساهمة الفاعلة في الصينية وال –الصينية والدولية  –لدوره البارز في تطوير العلاقات الاقتصادية العربية 

  .إطلاق طريق الحرير

ت اهمات قمأما القصّار فقال :"إنه لشرف لي أن أحظى في هذا الحدث الدولي المرموق بهذا اللقب، لمس

ن الصداقات الصيني الدولي، وهو تحالف م –العربي والتعاون  –بها في تنمية وتعزيز التعاون الصيني 

  ."بين العديد من الدول والشراكات عبر المدن الواقعة على طريق الحرير

الم عوأضاف: "أعتز بأن أخي عادل وأنا كناّ أول رجلي أعمال عربيين أدخلا المنتجات الصينية إلى ال

ين هذا الاعتزاز العربي والأسواق الدولية... ويشرّفنا أن نكون شركاء إستراتجيين للصين وأن تبادلنا الص

  ."بإعترافها بجهودي في المساهمة ببناء جسور العلاقات والشراكات مع الصين

ة عن رئيس وقدّم مستشار رئيس مجلس وزراء مملكة البحرين الشيخ سلمان بن خليفة آل خليفة، بالنياب

ذا اللقب الدولي مجلس الوزراء الشيخ خليفة بن سلمان آل خليفة، التهنئة والمباركة إلى القصّار على نيله ه

 المهم والبارز، وتمنىّ له دوام التوفيق والنجاح والعافية
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 القصار رئيسا فخريا لتحالف الأمم المتحدة

 
( الرئيس الفخري لإتحاد الغرف العربية ورئيس مجموعة UNIDOمنحت منظمة الأمم المتحدة للتنمية الصناعية )

فرنسبنك الوزير السابق عدنان القصار لقب الرئيس الفخري لتحالف الأمم المتحدة لطريق الحرير القارية والبحرية 
(MCSR Cities Alliance في حضور مستشار رئيس مجلس وزراء مملكة البحرين الشيخ سلمان بن خليفة آل ،)

 خليفة.
 

جاء ذلك خلال حفل إفتتاح مؤتمري "إستثمر في البحرين" و"ريادة الأعمال والاستثمار الدولي" اللذين نظمهما "يونيدو" 
 13خليجي وغرفة البحرين في المنامة يومي ووزارة الصناعة والتجارة والسياحة وإتحاد غرف دول مجلس التعاون ال

، والذي شارك فيه مجموعة كبيرة من القيادات الرسمية والاقتصادية الكبار من 7132تشرين الثاني  3 -تشرين الأول 
 مملكة البحرين والدول العربية الأخرى ودول أجنبية.

 
 لي يونغ

القصار وحده عن منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا  وأوضح المدير العام لليونيدو لي يونغ "أن المنظمة إختارت
لمنحه هذا اللقب والتقدير العالمي، وذلك بالنظر إلى مساهماته وأدواره الكبيرة والمتواصلة على صعيد تدعيم مساهمة 

القطاع الخاص العربي والدولي وعلى صعيد العمل الاقتصادي عموما، وأيضا لدوره البارز في تطوير العلاقات 
 الصينية والمساهمة الفاعلة في إطلاق طريق الحرير. -الصينية والدولية  -لاقتصادية العربية ا

 
 القصار

بدوره، قال القصار: "إنه لشرف لي أن أحظى في هذا الحدث الدولي المرموق بهذا اللقب، لمساهمات قمت بها في تنمية 
، وهو تحالف من الصداقات بين العديد من الدول الصيني الدولي -العربي والتعاون  -وتعزيز التعاون الصيني 

والشراكات عبر المدن الواقعة على طريق الحرير. وأعتز بأن أخي عادل وأنا كنا أول رجلي أعمال عربيين أدخلا 
المنتجات الصينية إلى العالم العربي والأسواق الدولية، ويشرفنا أن نكون شركاء إستراتجيين للصين وأن تبادلنا الصين 

 ذا الاعتزاز بإعترافها بجهودي في المساهمة ببناء جسور العلاقات والشراكات مع الصين".ه
 
 

 ترحيب وتهنئة 
وقدم بن خليفة آل خليفة بالنيابة عن رئيس مجلس الوزراء صاحب السمو الملكي الشيخ خليفة بن سلمان آل خليفة، 

لمهم والبارز، ورحب به أشد الترحيب في مملكة البحرين، التهنئة والمباركة إلى القصار على نيله هذا اللقب الدولي ا
 متمنيا له "دوام التوفيق والنجاح والعافية".

 
وهنأ القصار العديد من الوزراء والشخصيات الرسمية والاقتصادية العربية والدولية والصينية على نيله هذا التقدير 

الدولية ومشروع "حزام  -تصادي العربي والعلاقات العربية الدولي البارز، وأثنوا على جهوده في تعزيز التعاون الاق
 واحد ... طريق واحد" بين الصين والعالم العربي. 
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UN forum opens in Bahrain with focus on entrepreneurship for sustainable 

development 

 
UN forum opens in Bahrain with focus on entrepreneurship for sustainable development  

 

A United Nations forum opened today in Manama, Bahrain, highlighting the importance 

of entrepreneurship and innovation for the implementation of the 2030 Agenda for 

Sustainable Development. 

Convened under the theme of Achieving the Sustainable Development Goals (SDGs) 

through entrepreneurship and innovation, the World Entrepreneurs Investment Forum 

(WEIF) 2017 seeks to leverage entrepreneurship and creative thinking to strengthen 

sustainable development around the world. 

“Inclusive and sustainable industrial development will continue to be a key driver of 

progress as we support [UN] Member States in this essential work,” said UN Secretary-

General António Guterres, via a video message, to the World Forum. “I commend you 

for focusing this year’s forum on the SDGs.” 

Recalling the establishment of UN Industrial Development Organization (UNIDO)’s 

first Investment and Technology Promotion Office (ITPO-Bahrain) in Manama, in 

1996, Mr. Guterres noted that, over the years, the so-called Bahrain model has created 

more than 36,111 jobs and raised more than $7 billion in investment. “Today, in 57 

countries, it continues to advance entrepreneurship and change lives for the better,” he 

added. 

 

Organized by UNIDO in partnership with the Government of Bahrain, the World Forum 

is expected to draw more than 1,000 entrepreneurs; representatives of micro, small and 

medium enterprises; as well as financial institutions to build and foster partnerships and 

share best practices in entrepreneurship and innovation. 

  

Secretary-General’s message to the World Entrepreneurs Investment Forum (WEIF) 

plays during its opening session. Photo: UN News/Vibhu Mishra 

http://i1.wp.com/www.un.org/sustainabledevelopment/wp-content/uploads/2017/10/2017-10-31-WEIF-Opening_2.jpg?resize=1024,683
https://sustainabledevelopment.un.org/post2015/transformingourworld
https://sustainabledevelopment.un.org/sdgs
https://www.theweif.com/
https://www.un.org/sg/en
https://www.un.org/sg/en
https://sustainabledevelopment.un.org/sdgs
http://www.unido.org/itpo/kingdom-bahrain.html
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Hiroshi Kuniyoshi, the UNIDO Deputy Director General and Managing Director of 

External Relations and Field Representation, addresses the World Forum’s opening 

session. Photo: UN News/Vibhu Mishra 

  
Adnan Kassar, a prominent business leader from Lebanon, being designated the Honorary Chairman of the 

UN Maritime-Continental Silk Road Cities Alliance. Photo: UN News/Vibhu Mishra 

 

Also speaking at the opening, Hiroshi Kuniyoshi, the UNIDO Deputy Director General 

and Managing Director of External Relations and Field Representation, highlighted the 

importance of global partnerships for sustainable development. 

“Fostering entrepreneurship and innovation, and promoting impact investment […] is 

more important today than ever before, as we all work together worldwide towards 

achieving the 7111 Agenda,” he said, adding: 

“The role of impact investment and innovation is further highlighted by the SDGs, and 

especially Goal 9, which seeks to ‘build resilient infrastructure, promote sustainable 

industrialization and foster innovation’.” 

In his remarks, Mr. Kuniyoshi highlighted UNIDO’s collaboration with Bahrain on 

programmes promoting investment and economic empowerment of youth and women 

through entrepreneurship development and support systems. 

Further, recalling the Manama Declaration, adopted at the First International 

Entrepreneurs Investment Forum, in 2015, the senior UNIDO official called for a 

coordinated and inclusive approaching in promoting entrepreneurship involving all 

stakeholders, including civil society and academia. 

 

The opening session also saw the designation of Adnan Kassar, a prominent 

business leader from Lebanon, as the Honorary Chairman of the UN Maritime-

Continental Silk Road Cities Alliance. 

 

On today’s agenda at the World Forum are keynote addresses by business leaders, a 

plenary session on the Maritime-Continental Silk Road, a side event on private sector 

engagement for SDGs in Bahrain, and bilateral meetings. 

UN News is on location in Manama, Bahrain, covering the Forum and its associated 

events. Follow @UN_News_Centre and @UNNewsArabic to stay updated on news and 

highlights from WEIF 2017. 
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